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Rada Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego 

Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego 

 

Protokół nr 11 

z 11 posiedzenia w dniu 19 maja 2025 r. 

 

Obecni: 

1. Agnieszka Demska-Furgał 

2. Zofia Dudek 

3. Bernard Pustelnik 

4. Ireneusz Starczynowski 

 

Spóźniony: 

1. Andrzej Baron 

 

Nieobecna: 

1. Anna Kubica 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch 

- Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica 

 

 

1. Zatwierdzenie porządku obrad Komisji 

 

Radny p. Bernard Pustelnik zaproponował, aby w pierwszej kolejności omówić raport o stanie 

powiatu, a następnie zaopiniować projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

Bieruńsko-Lędzińskiego wotum zaufania. 

 

Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica odczytał art. 12 pkt 6a ustawy o samorządzie powiatowym: 

do wyłącznej właściwości rady powiatu należy rozpatrywanie raportu o stanie powiatu oraz 

podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia wotum zaufania dla zarządu z tego 

tytułu. 
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Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał zaproponowała zmianę porządku 

poprzez wprowadzenie dodatkowego punktu: Raport o stanie powiatu, który będzie omawiany 

jako punkt 2 porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał poddała pod głosowanie zaproponowany 

porządek posiedzenia (zał. nr 1) ze zmianą.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad Komisji ze zmianą 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Agnieszka Demska-Furgał, Zofia Dudek, Bernard Pustelnik, Ireneusz Starczynowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Baron, Anna Kubica 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał stwierdziła, że zmieniony porządek 

posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

2. Raport o stanie powiatu 

 

Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica przedstawił raport o stanie powiatu za rok 2024.  

 

Radny p. Bernard Pustelnik zapytał, któremu Zarządowi udzielamy wotum zaufania. 

 

Sekretarz p. Zenon Kubica odpowiedział, że wotum zaufania udzielamy obecnemu Zarządowi 

Powiatu. 
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Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał zapytała, jaka komórka organizacyjna 

zajmuje się aktualizacją raportu, czy staramy się co roku wprowadzać nowe informacje do raportu. 

Cel ustawodawcy był taki, aby zaangażować społeczeństwo w konsultację raportu i jego 

tworzenie, niestety to się nie udało. W efekcie co roku jest przedstawiany ten sam dokument ze 

zmienionymi danymi bez angażowania społeczeństwa. Zapytała, czy jest jakiekolwiek 

zainteresowanie tym raportem ze strony mieszkańców. 

 

Sekretarz p. Zenon Kubica odpowiedział, że przygotowaniem raportu zajmuje się sekretarz, ale 

dane do raportu pozyskiwane są z komórek organizacyjnych starostwa oraz jednostek 

organizacyjnych. Mieszkańcy mogą zgłaszać swoje uwagi do raportu, ale jak dotąd nie wpłynęła 

ani jedna uwaga. Natomiast nie wyobraża sobie angażowania osób z zewnątrz w tworzenie tego 

raportu, ponieważ raport jest przedstawieniem działalności Zarządu Powiatu w roku poprzednim. 

 

O godz. 13.24 przybył Członek Zarządu p. Andrzej Baron. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał stwierdziła, że raportujemy „suche” 

informacje, natomiast ewentualnie mieszkańcy mogliby się wypowiedzieć jeżeli chodzi  

o potencjalne kierunki rozwoju powiatu. 

 

Radny p. Bernard Pustelnik zwrócił uwagę, że powiat nie ma mieszkańców, bo mieszkańcy są 

po prostu w gminach. Raport jest odzwierciedleniem tego co się w roku poprzednim wydarzyło. 

Zapytał członków Zarządu Powiatu dlaczego miałby zagłosować „za”. 

 

Członek Zarządu p. Andrzej Baron zapytał, jakie radny ma zastrzeżenia. Raport wskazuje na 

to, że powiat się rozwija. Jeżeli chodzi o inwestycje, to w miarę możliwości inwestujemy. Może nie 

w takich wysokościach jak to miało miejsce w poprzedniej kadencji (kilkadziesiąt milionów złotych 

środków zewnętrznych z programów rządowych). Od jakiegoś czasu obiecuje się środki z KPO, 

wierzymy że te środki się pojawią i będziemy dalej inwestować w naszą infrastrukturę. 

 

Radny p. Bernard Pustelnik stwierdził, że radni nie wiedzą co było dobre, a co było złe, a raport 

przedstawia w zasadzie fakty, z którymi trudno polemizować. Czymś Zarząd musiałby się 

pochwalić, bo to nie jest wotum dla raportu tylko wotum dla Zarządu. 
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Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał stwierdziła, że to propozycja na sesję 

Rady Powiatu, aby Zarząd Powiatu zaprezentował kwintesencję w pigułce - co udało się zrobić, 

czym można się pochwalić i to z czym jest problem, bo nie zawsze musi być kolorowo. 

 

Sekretarz p. Zenon Kubica poinformował, że Starosta na sesji przedstawi prezentację 

multimedialną zawierającą wymienione informacje. 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał 

poddała opinię dotyczącą raportu o stanie powiatu pod głosowanie. 

 

Radny p. Bernard Pustelnik poinformował, że nie bierze udziału w głosowaniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Komisja pozytywnie opiniuje raport o stanie powiatu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Zofia Dudek, Ireneusz Starczynowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Bernard Pustelnik 

NIEOBECNI (1) 

Anna Kubica 

 

Radny p. Bernard Pustelnik zapytał nad czym głosowaliśmy. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska Furgał odpowiedziała, że głosowaliśmy nad 

raportem o stanie powiatu. 

 

Radny p. Bernard Pustelnik stwierdził, że jest „za”. Myślał, że głosujemy nad wotum zaufania. 
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Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał poprosiła o powtórzenie głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Komisja pozytywnie opiniuje raport o stanie powiatu 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Zofia Dudek, Bernard Pustelnik, Ireneusz 

Starczynowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Kubica 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał stwierdziła, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała raport o stanie powiatu.  

 

 

3. Opinia nt. projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Bieruńsko-

Lędzińskiego wotum zaufania 

 

Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica przedstawił projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego wotum zaufania wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny p. Bernard Pustelnik poinformował, że nie będzie brał udziału w głosowaniu. 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji p. p. Agnieszka Demska-

Furgał poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Opinia nt. projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego 

wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Zofia Dudek, Ireneusz Starczynowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Bernard Pustelnik 

NIEOBECNI (1) 

Anna Kubica 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał stwierdziła, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

4. Analiza i opinia Komisji w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu, sprawozdania 

finansowego oraz informacji o stanie mienia powiatu, za rok 2024 

 

Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch przedstawiła wykonanie budżetu powiatu bieruńsko-

lędzińskiego za rok 2024, informację o stanie mienia powiatu oraz sprawozdanie finansowe. 

 

Członkowie Komisji zapoznali się ze:  

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu,  

2) informacją o stanie mienia powiatu,  

3) sprawozdaniem finansowym,  

4) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za rok 

2024 wraz z informacją o stanie mienia powiatu. 
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Radny p. Bernard Pustelnik stwierdził, że ustawodawca dobrze zrobił, że oddzielił wotum 

zaufania od absolutorium, bo to są dwie różne rzeczy. Sprawozdanie finansowe odzwierciedla to 

co działo się w powiecie i trudno mieć jakiekolwiek zastrzeżenia, jeżeli jest pozytywna opinia RIO. 

Natomiast ubolewa tylko nad tym, że przeznaczyliśmy tylko 20 tys. zł dla powodzian przy budżecie 

101 mln zł. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał zapytała, jak zmiana dotycząca 

finansowania jednostek samorządu terytorialnego, jeżeli chodzi o wskaźniki od 2025 r. będzie 

wpływać na tworzenie sprawozdań w przyszłości. To finansowanie w jakimś stopniu się zmieniło, 

czy będzie miało to duży wpływ na realizację budżetu. 

 

Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch odpowiedziała, że jeżeli chodzi o informacje związane ze 

sprawozdawczością to ulegają zmianie jeżeli ulegają zmianie przepisy. Od 2025 r. uległy zmianie 

źródła dochodów powiatu w związku ze zmianą ustawy o dochodach jednostek samorządu 

terytorialnego. Zmianie uległy m.in. zasady ustalania dochodów z tytułu udziału w podatku 

dochodowym od osób fizycznych (PIT) oraz udziału w podatku dochodowym od osób prawnych 

(CIT). Zaprzestano naliczania części subwencji ogólnej, w tym m.in. części oświatowej, części 

rozwojowej. Nowa ustawa o dochodach jednostek samorządu terytorialnego na bieżąco jest 

analizowana pod kontem efektów funkcjonowania i może ulegać modyfikacji.  

 

Radny p. Bernard Pustelnik rozumie, że teraz jest lepsza stabilność, przewidywalność 

dochodów powiatu. 

 

Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch poinformowała, że dotychczas dochody samorządów  

z tytułu PIT i CIT obliczane były jako udział w podatku należnym, co skutkowało tym, że każde 

zmiany w systemie podatkowym w postaci udzielonych ulg czy odliczeń od podatku na które 

samorządy nie miały wpływu, oddziaływały na poziom dochodów. Obecnie dochody z tego tytułu 

obliczane są jako procent od dochodów podatników z terenu danej jednostki samorządu 

terytorialnego. Wysokość udziału w podatku PIT wynosi 2% dochodów podatników podatku PIT 

zamieszkałych na terenie powiatu, a podatku CIT 1,7% dochodów podatników podatku CIT.  

 

Radny p. Bernard Pustelnik zapytał, czy zlikwidowano „janosikowe”. 
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Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch odpowiedziała, że obecnie nie ponosimy wydatków na rzecz 

budżetu państwa w postaci „janosikowego”. Jednakże należy podkreślić, iż w nowej ustawie o 

dochodach jednostek samorządu terytorialnego przewidziano korektę zamożności, która 

dokonywana jest poprzez obniżenie naliczonych kwot z PIT i CIT.  Minister finansów przedstawia 

w informacji o wysokości dochodów uwzględnioną m.in. korektę z tytułu zamożności.  

 

Radny p. Bernard Pustelnik zapytał, czy powiat na tym stracił. 

 

Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch odpowiedziała, że nowa ustawa o dochodach jednostek 

samorządu terytorialnego funkcjonuje pierwszy rok, w związku z tym zgodnie z zapowiedziami 

Ministerstwa Finansów ma być weryfikowana i zmieniana. Na ostateczne wnioski należy 

poczekać.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał zapytała, czy możemy zgłaszać uwagi 

do sposobu naliczania tych dochodów. 

 

Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch odpowiedziała, że jest Komisja Wspólna Rządu 

i Samorządu Terytorialnego, w której pracują zespoły finansistów analizujące efekty zmian ustawy.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał zapytała o poziom zaangażowania 

środków zewnętrznych unijnych i krajowych. 

 

Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch odpowiedziała, że zgodnie ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu powiatu  programy finansowane z udziałem środków unijnych planowano  

w wysokości 1 515 221,42 zł, wykonano w wysokości 943 345 zł. Są to: Cyberbezpieczny 

Samorząd; cyfryzacja powiatu bieruńsko-lędzińskiego oraz podległych jednostek; poprawa 

stosunków wodnych obszaru dawnej eksploatacji piasków do celów podsadzkowych kopalń  

w rejonie zbiornika Dziećkowice; uczeń PZS na drodze do sukcesu na europejskim rynku pracy; 

praktyki zagraniczne szansą na lepszą przyszłość uczniów PZS w Lędzinach; głodni wiedzy – 

otwarci na świat; praktyki zagraniczne krokiem ku lepszej przyszłości; aktywna Integracja 

mieszkańców Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego; rozwijamy Potencjały – Powiatowy Program 

Transformacji Pokoleniowej; bliżej słońca – czysta energia dla obiektów administracyjnych i szkół 

ponadpodstawowych powiatu bieruńsko-lędzińskiego; od szybu Matylda przez Radość Henryka 

do starego Piasta – modernizacja górniczego ośrodka szkoleniowego na interaktywną ekspozycję 
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śląskich tradycji górniczych. Wiele zadań zaplanowano w roku 2024, a realizacje planuje się na 

rok 2025 i lata następne.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał zapytała, czy jako powiat zaliczkujemy. 

 

Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch odpowiedziała, że jeżeli jest możliwość to wnioskujemy  

o zaliczkę. 

 

Radny p. Bernard Pustelnik zapytał, czy te duże dochody ze Skarbu Państwa wpływają  

w terminie. 

 

Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch odpowiedziała, że dotacje celowe z budżetu państwa 

wpływają terminowo. 

 

 

a) Opinia Komisji w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu bieruńsko-

lędzińskiego za 2024 rok, informacji o stanie mienia powiatu oraz sprawozdania 

finansowego, wykonania budżetu za rok 2024 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał poddała sprawozdanie z wykonania 

budżetu powiatu bieruńsko-lędzińskiego za 2024 rok, informację o stanie mienia powiatu oraz 

sprawozdanie finansowe, za rok 2024 pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia Komisji w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu bieruńsko-lędzińskiego za 

2024 rok, informacji o stanie mienia powiatu oraz sprawozdania finansowego, wykonania 

budżetu za rok 2024 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Zofia Dudek, Bernard Pustelnik, Ireneusz 

Starczynowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Kubica 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał stwierdziła, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu bieruńsko-lędzińskiego 

za 2023 rok, informację o stanie mienia oraz sprawozdanie finansowe, wykonania budżetu za rok 

2023.  

 

 

b) Opinia Komisji nt. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu 

bieruńsko-lędzińskiego za rok 2024 

 

Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu 

bieruńsko-lędzińskiego za rok 2024 oraz uzasadnienie jej podjęcia. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał poddała projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu powiatu bieruńsko-lędzińskiego za rok 2024 pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia Komisji nt. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu bieruńsko-lędzińskiego za 

rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Zofia Dudek, Bernard Pustelnik, Ireneusz 

Starczynowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Kubica 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał stwierdziła, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu bieruńsko-lędzińskiego za 

rok 2024. 

 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał poddała protokół nr 10 z 14.04.2025 r. pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Zofia Dudek, Bernard Pustelnik, Ireneusz 

Starczynowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Kubica 
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Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał stwierdziła, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie, bez uwag. 

 

 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski 

 

Wicestarosta p. Zofia Dudek odczytała zaproszenie Przewodniczącego Ligii Krajowej do udziału 

w XXXII Ogólnopolskiej Pielgrzymce Samorządu Terytorialnego na Jasną Górę w dniu  

25.05.2025 r. Potwierdzenie uczestnictwa można zgłaszać do Biura Rady. 

 

Radny p. Bernard Pustelnik zapytał, na jakim etapie jest zakup tabletów. 

 

Członek Zarządu p. Andrzej Baron odpowiedział, że procedura jest ogłoszona, jest to w ramach 

programu Cyberbezpieczny Samorząd. Tematem zajmuje się Wydział Administracji. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska Furgał stwierdziła, że jest sporo tematów, które 

były poruszane na komisjach, dzisiaj mamy posiedzenie bardziej sprawozdawcze, ale  

w przyszłym miesiącu wrócimy do normalnego trybu pracy i chcielibyśmy odpowiedzi na szereg 

zadanych przez nas pytań. 

 

Radny p. Bernard Pustelnik poruszył temat budowy tunelu na ul. Wawelskiej. Przejazd kolejowy 

jest zamknięty, ruch pieszy jest utrudniony. Nie ma pochylni dla niepełnosprawnych, a następne 

przejście dla rowerów i dla matek z wózkami jest oddalone o 1,5 km. Radny napisze do PINB, że 

to jest wykonane niezgodnie z prawem budowlanym. Rozumie, że rozmowy z koleją są trudne, 

ale przejazd został zamknięty na dwa lata. Ten problem należy poruszyć i jak najszybciej go 

rozwiązać. 

 

Członek Zarządu p. Andrzej Baron wyjaśnił, że rozmawialiśmy z wykonawcą, nie ma tam innej 

możliwości. Jest to duży problem. Sprawa jest bulwersująca.   

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał poruszyła temat ronda w Bieruniu, 

została zmieniona organizacja ruchu, na skrzyżowaniu nie ma świateł, samochody poruszają się 

z dużą prędkością. Może należałoby napisać pismo do GDDKiA lub porozmawiać z policją. Prosi 

o interwencję w tej sprawie. 
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Radny p. Bernard Pustelnik zwrócił uwagę, że w tym miejscu są wymalowane pasy na żółto, 

jest słaba widoczność, ul. Warszawską jeździ się płynniej i szybciej, ale ruch pieszy jest 

utrudniony, auta zatrzymują się z piskiem opon. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał poinformowała, że rozmawiała  

z mieszkańcem powiatu panem P. G., który twierdzi, że do Rady Powiatu wpływają pisma, których 

nie widziała. Zapytała, gdzie trafiają te pisma, bo mówił że były adresowane na członków Rady 

Powiatu. 

 

Członek Zarządu p. Andrzej Baron stwierdził, że gdyby było to adresowane na poszczególnych 

członków Rady Powiatu, to na pewno byłoby to przekazane. Z tego co wie, ten pan chce 

rozmawiać tylko ze Starostą w sprawie oznakowania ścieżki rowerowej na ul. Chemików. 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Demska-Furgał 

zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przygotowały: 

Anna Plewniok 

Grażyna Sojka 

 

Zał. 1 

 

 


